

Terms and Conditions for GREEN x GODIVA "Gift of Adventures" Afternoon Tea Exclusive Offer

1. 10% off of the original bill excluding tax, gratuity, service charge and alcoholic beverages at GREEN.
2. Service charge applies based on original price before the discount is applied.
3. This offer is valid only for bookings made after 15 November 2024 and must be redeemed by dining in on or before 2 March 2025.
4. This offer cannot be redeemed to cash and only for dine-in.
5. This offer is only available for limited quota, first come first served.
6. The dining discount cannot be used in conjunction with other promotions, discount offers and membership privileges including ICONIC Eats.
7. This offer includes 'Instant Photography' capturing the enjoyment of GREEN x GODIVA Gift of Adventures Afternoon Tea set.
8. Deposit and advanced reservation are required.
9. The offer is subject to change without prior notice.
10. In case of any disputes, Hotel ICON reserves the right to make the final decision.

「GREEN X GODIVA：冬日小鎮禮盒」下午茶限定優惠之條款及細則

1. 九折優惠不包括酒精飲品、稅項、小費及服務費。
2. 加一服務費將以原價計算。
3. 此優惠只適用於2024年11月15日後的預訂，並必須於2025年3月2日或之前用餐方可兌換。
4. 此優惠不可兌換現金或其他產品。
5. 此優惠名額有限，優惠先到先得。
6. 此優惠不能與其他折扣及會員優惠如ICONIC Eats 共同使用。
7. 凡惠顧GREEN X GODIVA：冬日小鎮禮盒下午茶即可獲得即影即有照相服務乙次
8. 需提前預訂並支付訂金。
9. 優惠內容如有任何更改恕不另行通知。
10. 如有任何爭議，唯港薈保留最終決定權。